
КЕГИtIIВСЬКА СЕЛИЩНА РАДА
LXXXVI ПОЗАЧЕРГОВА СЕСIЯ ЧПI СКЛИКАННrI

протокол
пленарного засiдання Lxxxvl

Кегичiвськоi селищноi ради

0б лютого 2025 року

позачерговоi сесii
VПI скликання

селище Кегичiвка

Початок о 10.00 годинi
Зал засiдань селищноi ради

Всього обрано депутатiв селищноi ради-26,
Брали участь в роботi cecii - 14 депутатiв.

ЗАПРоШЕНI:.
1. Bipa ЗIМА - керуюча справами (секретар) виконавчого KoMiTeTy селищноi ради,
2. Олена ТАРАСОВА - начальник фiнансового вiддiлу селищноi ради.
(Лuсm реесmрацit запроu,tенuх на I apKyuli dоdаеmься)

LXXXVI тrозачергову сесiю Кегичiвськоi селищноi ради VIII скликання вiдкривае i веде
Кегичiвський селищний голова Антон ЩОЩЕНКО:

Головуючий: Шановнi депутати i запрошенi!
Прошу хвилиною мовчання вшацувати пам'ять полеглих у росiйсько - украiнськiй вiйнi.
хвилина мовчання.
Головуючий: В силу закону здiйснюеться вiдеофiксацiя lrленарного засiдання технiчними

засобами.
Розпочинасмо пленарне засiдання LXXXVI позачерговоi cecii Кегичiвськоi селищноi ради

VIII скликання. Поiменна ресстрачiя засвiдчила, що iз 26 депутатiв КегичiвськоТ селищноi ради
бере участь 14 депутатiв.

(Лuсm реесmрацii' dепуmаmiв на 2 аркуаах dоdаеmься),
Кворум для проведення cecii с.

Головуючий: Пiдрахунок голосiв при прийняттi рiшення пiд час проведення пленарного
засiдання сесii буле здiйснюватися посадовими особами селищноi ради чи обираемо лiчильну
комiсiю/президiю для пiдрахунку голосiв з числа депутатiв?

,Щепутати погодили першу пропозицiю. Лiчильна комiсiя/президiя для пiдрахунку голосiв
з числа депутатiв не створювалась.

Головуючий: Чи с заяви вiд депутатiв та депутатських груп.
Немас.
Головуючий: Чи е бажаючi записатись для виступу в кРiзне>.
Немае.
Чи розглянутий проект рiшення на KoMicii та рекомендований до розгляду радою

та прийняття?
Проект рiшення розглянутийта рекомендований до розгляду радою та прийняття.
Пленарне засiдання LХХХИ позачерговоi cecii Кегичiвськоi селищноi ради VIII

скликанIIя оголошую вiдкритим.

Звучить Щержавний Гiмн Украihи
Головуючий: Пропонуеться затвердити наступний порядок денний:
1. Про внесення зплiн та доповнонь до рiшення LХХХШ cecii Кегичiвськоi селищноi ради
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VПI скликання вiд 24 грудня 2024 року JФ 9|44 <Про бюджет Кегичiвськоi селищноi
територiальноi громади на2025 piK> та додаткiв до нього).

2. Рiзне.

Головуючий: Ставиться на розгляд проскт рiшення. Переходимо до обговорення.
Обговорення проекту.
Чи с запитання та виступи?
Немае.
Головуючий: Оголошую про припинення обговорення. Чи е зауваження та пропозицii

до проскту рiшення?- 
Зауваження та пропозицii вiдсутнi,
Пропоную прийняти проект рiшення в цiлому. Прошу голосувати.

УСЬОГО ПРИСУТНIХ ДЕПУТАТIВ: 14
З НИХ: (ЗА) -14; <ПРОТИ> -0; (УТРИМАЛОСЬ> -0;
(нЕ голосувАв>) _ 1 (сЕлищниЙ головА)
приЙнято одноголосно
ВИРIШИЛИ: Рiшення вiд 06 лютого 2025 року (dоdаеmься)
Резульmшmu поiменноzо zолосування dоdаюmься

Переходимо до розгляду питань порядку денного.

СЛУХАЛИ:

1. Про внесення змiн та доповнень до рiшення LXXXПI cecii Кегичiвськоi селищноi ради
VШ скликання вiд 24 грудня 2024 року J\Ъ 9|44 <Про бюджет Кегичiвськоi селищноТ
територiальноi громадина2025 piK> та додаткiв до нього).

Головуючий: Ставиться на розгляд про€кт рiшення. Переходимо до обговорення.
Обговорення проскту.
Чи е запитання та виступи?
Немас.
Головуючий: Оголошую про приlтинення обговорення. Чи с зауваження та пропозицiТ

до проскту рiшення?
Зауваження та пропозицii вiдсутнi.
Пропоную прийняти проект рiшення в цiлому. Прошу голосувати.

УСЬОГО ПРИСУТНIХ ДЕПУТАТIВ: 14
З НИХ: (ЗА>> -14; <ПРОТИ> -0; (УТРИМАЛОСЬ> -0;
(нЕ голосувАв) _ 1 (сЕлищниЙ головА)
приЙнято одноголосно
ВИРIШИЛИ: Рiшенця вiд 06 лютого 2025 року (dоdаеmьсф
Резульmаmа поiлtенноzо zолосування dоdаюmься

СЛУХАЛИ:
2. Рiзне.

Головуючий повiдомив, що з 01 сiчня 2025 року стартувала компанiя декларування осiб,
уповновalкених на виконання функцiй держави або мiсцевого самоврядування за 2024 piK
та просив вiдповiдаль}Iо та своечасно поставиться до необхiдностi подати таку декларацiю
вiдповiдно до чинного закоFIодавства Украiни.
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Головуючий доповiв, що з початку росiйсько-украiнськоi вiйни, ТОВ KI]yKpoBe>,
яке знаходиться на територii нашоi громади, заборгувало перед мiсцевим бюдясетом за орецдну
пJIату з2022 роýу. Станом на 01 лютого 2025 року заборгованiсть становить 20 |79 2З2,90 rрн.
Строк позовноi давностi становить три роки, але у зв'язку iз запровадженим вiйськовим станом
ii перебiг зупинено. IcHye необхiднiсть у визначеннi часу звернення до суду щодо стягнення
такоi заборгованостi.

ВИсТУПИЛА:

Вiкторiя ЛУЦЕНКО, деIIутатка Кегичiвськоi селищноi ради, яка висловила думку
про доцiльнiсть збереження цього пiдприемства для громади, яке с найбiльшим в громадi
та до вiйни надавало робочi мiсця, дохiд в мiсцевий бюджет. Тому запропонувала дати
можливiсть вiдновити свою дiяльнiсть та стягувати заборгованiсть пiсля вiйни.

ВиСТУПИЛА:

Iрина ЛЕШКО, депутатка Кегичiвськоi селищноТ ради, яка запропонувала звертатися
до суду з позовною вимогою про стягнення заборгованостi через один piK пiсля завершення
вiйськового стану.

ВИСТУПИВ:

BiKTop ТОПЧIЙ, депутат Кегичiвськоi селищноi ради, який висловив думку,
що в незалежностi вiд того, коли буде подано rrозов, ТОВ <Щукрове> не зможе вiдновитися
пiсля вiйни через складний економiчний стан краiЪи, припинить свою дiяльнiсть або буле
визнане банкрутом.

ВИсТУПИЛА:

Янiна ГРИЧЕНКО, депутатка 'Кегичiвськоi селищноi ради, яка запропонув€rла стягнути
заборгованiсть через б мiсяцiв пiсля завершення вiйськового стану.

Головуlочий запропонував, взяти до
ТОВ <I]yKpoBe>) lrеред мiсцевим бюдхtетом за
на01 лютого2025 року.

Заперечень щодо взяття даноi iнформацii не :

вiдома iнформацiю про заборгованiсть
. орендну плату 20179 2З2,90 грн станом

надiйшло.

Головуючий: Пропоную прийняти протокольне рiшення щодо часу вжиття заходiв,
у зв'язку iз заборгованiстю, що утворилась, за пропозицiею депутатки ЯнiнлI ГРИЧЕНКО.
Переходимо до обговорення.

Виступи депутатiв.
Прошу голосувати

УСЬОГО ПРИСУТНIХ ДЕПУТАТIВ: 14
З НИХ: (ЗАD -14; <ПРОТИ> -0; (УТРИМАЛОСЬ> -0;
(нЕ голосувАв> _ 1 (сЕлищниЙ головА)
приЙнято одноголосно
ВИРIШИЛИ: надати згоду та уповноважити Викошавчий KoMiTeT, Кегичiвського
селищного голову на вирiшецня питання щодо стягнення заборгованостi за орендну
плату з ТОВ <<Щукрове>), яка утвориться на дату подачi вiдповiдного позову до судуl
не ранiше нiж через б мiсяцiв пiсля припинення або скасування вiйськового стану
в установленому закоIIом порядку.
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ВИСТУПИВ:

Вадим ПОЛОВКО, депутат Кегичiвськоi селищноi ради, який пiдняв питання контролю
за якiстю ремонту автомобiльноТ дороги.

Головуючий: Щля цього е вiдповiдний нагляд пiд час проведення таких робiт, який
здiйснюсться спецiалiстами. Ми не фахiвцi в цьому.

Також Bci розумiемо, що кямковий ремонт) - це не лiченi мiсяцi/роки. На стан ремонту,
в першу чергу, впливае рiзкий перепад температур взимку, що ми бачимо вже другий piK
поспiль.

Такохс головуючий доповiв, що депутати повиннi прозвiтувати про роботу перед
виборцями, вiдповiдно до вимог чинного законодавства.

Iнших пропозицiй та питань не надiйшло.

Кегичiвський селищний голова Антон ДОЦЕНКО подякував присутнiм за роботу.

Шановнi депутати i запрошенi!

,Щозвольте пленарне засiдання LXXXVI позачерговоi cecii Кегичiвськоi селищноi ради
VIII скликання оголосити закритим.

ий Гiмн Украihи

Кегичiвський селищни rWffФ=lщоI]Енко
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